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Till protokollet hör två bilagor.

23 st medlemmar deltog i föreningens årsstämma.

I $ Stämmans öppnande.
Ordftiranden forklarade stämman öppnad.

2$ Kan stämman anses vara behörigen kallad.
Mötesdeltagarna ansåg stämman vara behörigen kallad.

3$ Fastställande av dagordning.
Dagordningen fastställdes.

4$ Val av ordftirande for stämman.
Kim Petterson valdes till ordförande.

5 $ Val av sekreterare för stämman.
Hans Wil6n valdes till sekreterare för stämman.

6$ Val av två justeringsmän.

Stämman valde Ann Enström och Sven Norrby att justera protokollet.

7$
Verksamhetsberättelsen och årsredovisninsen har sänts ut med kallelsen till
stämman.

Ordforanden gick igenom verksamhetsberättelsen för 201 4.

Verksamhetsberättelse för Unghanse S amftillighetsförening 20 | 4 .

o Styrelsen har under året haft ätta möten
o Ärsstämma genomfördes 2014-03-06 på Toftagården med 22 medlemmar.
o Städdag med korvgrillning
o Snörojning och gräsklippning.
o Styrelsen har av Region Gotland informerats om planerna på en eventuell

forskola.
. Utsättning och demontering av farthinder.
o Avstyckning har skett från Toftagården och två nya fastigheter har därmed

anslutits ti I I samftilli gheten. To ft agårdens villor bildade bo stadsrättsforenin gen

Toftagården I Kroks 1:306 och "Vikingabyns parkering" blev Kroks l:307 .

. Nybergs Entreprenadhar utfcirt vägreparationer på Spireavägen vid
Toftasården.
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o Föreningen ET-fiber har lagt optofiber i vårt område. ET-fiber genomförde
grävning och återställande av vägar. Inftir kabelplöjning krävdes röjning i
skogen och senare efterarbete i form av återställning av mark och sten-
plockning och samling av rötter och grenar i hela vårt område

o Efter stormen Egon rojdes nägrafarliga vindfiillen.
o Utplacering av snökäppar

B e s lut : Stämman beslöt att godkänna verksamhetsberättelsen.

Ordloranden gick igenom årsredovisningen for 2014 (budget och utfall).

Budget Utfall Diff. Anm.

Andelsavgifter
Räntor
Tältuthyrning

68000 68130 130

2500 323,05 -2176,95

500 0 -500

Summa

UTGIFTER
Kontoslag

71 000 6845 3,05 -2546,95

Budget Utfall Diff. Anm.

Ärsmöte
Plusgiro
REV
Arvoden
Kontorsmateriel
Hemsida
Vägunderhåll
Gräsklippning
Lekplats
Avtackning

2500
456

1 100

3997

s00

900

1 0000
I 9000
2000

400

282s
459

1 095

3997

1366
0

826r
15495

1265

476

-325
-3

5

0

-866

900

1739

3s05

735
-76

Summa

KAPITAL 2OI4-I2.3I
Konto

408s3 35239 5614

Plusgiro

Sparkonto

106361,07

106290,1

Summa 212651.17

Beslut: Stämman beslöt att godkänna ovanstående årsredovisning för 2014.
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8$ Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.
Revisionsberättelse ftir 2014 se bilaga 1.

Beslut: Stämman beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2014.

9$ Framställan från stlrrelsen eller motioner från medlemmarna.

Framställan från styrelsen.

Styrelsen ftireslog årsstämman att inköpatvä farthinder, som skall placeras på
Smidesvägen. De två nya farthindren skall vara av samma typ som USF tidigare
inköpt. Hindren ftireslås placeras miu på vägbanan ftir att ge cyklister fri väg på
sidorna. Hindren avses placeras låingre öster ut på Smidesvägen än tidigare
utplacerade hinder.
Diskussion uppstod om huruvida de i dag befintliga farthindren skall flyttas eller
ligga kvar på samma plats som i dag.

Beslut: Ärsstämman beslöt atttvänya farthinder inköps och placeras enligt
styrelsens förslag ovan. De i dag befintliga farthindren flytas inte.

Styrelsen föreslog även inköp av en spegel att placeras på sidan av Smidesvägen
för attförbättra sikten ftir de fordon från Släggvägen vilka skall köra ut på
Smidesvägen och även underlätta för fordon på Smidesvägen att tidigt upptäcka
fordon, som kommer från Släggvägen.

Beslut; Ärsstämman beslöt att styrelsen inköper spegel for placering enligt
förslag ovan.

Några motioner har inte inkommit från medlemmarna.

10$ Ersättning till styrelsen och revisorer.
Beslut: Stämman godkände olorändrade ersättningar vilka uppgår med 999 kr
till vardera till ordforande, sekreterare och kassör samt med 500 kr vardera till
två ordinarie ledamöter.

1l $ Stlzrelsens forslag till underhålls- och verksamhetsplan.

Förslag till verksamhetsplan for Unghanse samftillighetsforening lor år 2015.

. Planering påbörjas inftir renovering och frirstärkning av Spireavägen.
o Löpande underhåll av våra vägar i form av plogning, utmärkning och

reparatloner.

: l}}:1lTi:HHffä,::er 
ftir rörsk'ra i'mråde'1

Beslut:fusstämman beslöt att anta ovanstående verksamhetsplan för är 2015.
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12$

Inkomster

Utgifter

Resultat

Re sultatet fore slås överföras till underhål I sfonden.

Beslut: Stiimman beslöt afr. arfia ovanstående förslag till inkomst- och utgiftsstat.
Beslut: Stämman beslöt att lämna debiteringslängden for är 2015 ofiorändrad.

Budget
inkomster

Anm.

Andelsaveifter 72 930 OBS från och med 2015 gäller 243,1 andelar totalt
Räntor 200
Tältuthyrning 200
Summa 73 330

Budget
utgifter

Anm.

Ärsmöte 3 000 Lokalhyra och förplägnad
Plusgiro 500 Kontorskostnad
REV | 200
Arvoden 3 997 Stvrelsen
Kontorsmateriel I 500 Papper, kuvert, porto, bläckpatron
Hemsida 1s0

Väeunderhåll ls 000 Snöröining, lagning av asfalt, inköp av farthinder
Gräsklippning 19 000 Förutsätter att arbeten på ev. fiirskola ej påbörias

Lekplats I 500 Absolut nödvändiea ätgärder pga. besiktning
Ar,tackning 500 Krukväxter
Summa 46 347

Budset Anm.
Inkomster 73 330
Uteifter 46 347
Resultat 26 983
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13$ och 14$ Val av st).relse och revisorer.

Valberedninsens forslas.

Beslut: Stämman beslöt enliqt valberedninsens forslas.

15 $ Val av valberedning.

Stvrelsens forsl

Beslut: Stämman beslöt enliqt styrelsens förslas.

l6$ Information från Toftagården.
Göran Göransson informerade om bildandet av nya bostadsrättsforeningar samt
framtida planer.

Befattning Nuvarande Mandattid
(år)

Valsituation Valberedningens
fiirslaq

Ordforande Kim Pettersson I Omval Kim Pettersson

Ledamot Christer Klint 2 Nyval Ann-Kristin Assarsson
Kassör Martin Fribers 2 Nyval Henrik Friberg

Sekreterare Hans Wilön 2 Mandat tom
2015

Ledamot Gunnel
Hellgren

2 Mandat tom
2015

Suppleant Anette Wil6n I Omval Anette Wildn
Suppleant Annelie

Hägsqvist
1 Omval Annelie Häggqvist

Suppleant Thomas
Häggqvist

1 Omval Thomas Häggqvist

Revisor Hans
Arvidsson

I Nyval Ulf Norman

Revisorssuppleant Eva Smedberg I Omval Eva Smedberg

relsens lorsla
Befattning Namn Mandattid(år) Valsituation Styrelsens

förslag
Valberedning
Sammankallande

Anette Olsson I Omval Anette Olsson

Valberedning Markus Pihl I Omval Markus Pihl
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lorskola samt trafi ksäkerhet.

Förändrat andelstal.
Fastigheten Tofta Kroks 7:225, Hotell Toftagården: andelarna sänks från 45 till
30.
Fastigheten Tofta Kroks 1:306, nybildad (bostadsrättsförening): tilldelas 30
andelar.
Fastigheten Tofta Kroks l:307, nybildad och obebyggd tomt: tilldelas I andel.
För närvarande utdebiteras 300 kr/andel inom Tofta s: al3.

Gatubelysning och trafiksäkerhet.
Se bilaga 2.

Eventuell förskola.
Region Gotlands samhällsbyggnadsförvaltning skall sammanställa alla yttranden
som inkommit och därefter på nytt sända ut en remiss till de som tidigare yttrat
sig. Trafikräkning har skett på Bandavägen och Smidesvägen.

Ovriga frågor.
Förslag framfordes att sätta upp en trafikspegel i korsningen Bandavägen -
Spireavägen för att forbättra sikten i korsningen.

Beslut: Styrelsen utreder frågan.

for protokol lets till gän gli ghet.

Beslut: Stämman beslöt, att ordforanden håller protokollet tillgängligt hos sig
inom 14 dagar efter stämmans genomftirande. Protokollet kommer även att
läggas ut på Unghanse Samfiillighetsförenings hemsida.

Stämmans avslutande.
Ordföranden forklarade stämman avslutad och tackade samtliga for ett gott
arbete under året.
Blomkrukor utdelades - som tack for gott och uppskattat arbete till
styrelsemedlemmar, vilka avgär, samt till Gerth Jacobsson och Sven Norrby för
det arbete som de lagt ner i samband med "fixarda gar" .

Vid protokollet
ii. , 0,, /
li (cu'. ': L.L'i.(<'-.*-

Hans Wilön
Sekreterare

Justeras

.' ,) ro '\
'/)lt; /tu/;rnt

Ann Enström

l8$

les

20$
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Revisionsberättelse för 2014

Revisionsberättelse
lbr

L'n ghanse Sam fläl I i ghetsforen i n g
Org.nr. 716404-8485

t-Indertecknad har granskat räkenskaperna samt styrelsens fiön'altning och funnit
allt i god ordning.
Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshandlingarna och förvaltningen.

Mitt ansvar är att genomföra granskningen, fiör att med hög men inte absolut
säkerhet Iörsäkra mi_q om att redovisningen inte inehåller väsentliga
felaktigheter.

Jag anser att min granskning ger mig rimlig grund för uttalandet nedan

Jag tillstyrker att årsstämrrlan beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfiihet fiir
räkenskapsåret 2O1 4-O 1-O I - )OI4-12-31 .

Gotlands To{1a ?O I -s-O I -28

t,

Hans Arvidsson
Revisor

Vald på årsstämnlan 2Ol4



Anette o Hans Wil6n

Från: Anette o Hans Wilen <t,ll#!åFi*€>
Skickat den 28 december 2014 13:59
Till: Annelie Håggqvist (anneliehaggqvist@hotmail.com); Ccsfilm@gmail.com; Gunnel

Hellgren (gunnel.hellgren@telia.com), Kim Pettersson; Martin Friberg (m.fribergs
@gmail.com); Thomas Håggqvist (thomas.haggqvist@telia.com)

Ämne: Angående belysningen på de gator som USF ansvarar för

Hej !

Enligt uppdrag från senaste USF:s stlrelsemöte harjag varit i kontakt med Region Gotland och
trafikingenjören Lennart Klintbom angående vad som ev. kommer att h2inda med den gatubelysning som
finns längs vägar. som USF iir ansvarigl för. Han svarade ltiljande:
Den belysning som vi idag har på våra gator dvs de med belysning som IJSF ansvarar {iir (Släggvägen,
Smidesviigen) itr av tiimligcn modem typ och är inte i farosonen ltjr nåirvarande. Den typ av Iampor som
finns i armaturen idag finns iinnu i lager och belysningen kommer att fortsätta att skötas av Regionen via
GEAII. I framtiden kan ett överlämnande till USF bli aktuellt och då kommer Rcgionen att ta kontakt i god
tid. Frågan iir dock inte aktuell liir nåirvarande.
Niir ett b).te av armatur blir aktuellt behöver endast själva "lådan" ftir ljuspunkten bytas. Den kostar idag 2

_.500 kr/st. Den nya typen av belysning skall dock hålla i 20 ar och vara mycket strömsnåI. Vid ett
jverförande till USF kommer USF att ä stå fiir elkostnaden och för bye av armatur. Just nu är det alltså
inte aktuellt.
Rent allmiint kommer statens bidrag till skötsel av enskilda vägar att minska under 2015-2017. Risk firurs
för att även Bandavägen i framtiden blir vårt ursvar,

Hälsningar
Anette W.



Anette o Hans Wil6n

Från:
Skickat:
Tiil:
Ämne:

Stina Wester <stina.wester@gotland, se>
den 18 februari 2015 07:55
Anette o Hans Wilen
Sv: Fråga rörande förskolebygget iTofta

Hej Anette och Hans

Trafikverket har yttrat sig även idetta planärende, men har ingen erinran.
Enheten för vatten och åvfall har lämnat besked att planen kan ansluta till vatten- och avloppsnåtet. Området ligger
redan inom verksamhetsområde för VA.

Mvh/Stina

>>> Anette o Hans Wilån..{!rlEl> 2o]..s-o2-L7 17:18>>>
Hej !

Har låst ett protokoll från Byggnadsnämnden daterat 2014-02-05. Bn 3$ angående ansökan om planbesked
Itir upprättande av detaljplan.

Av texten som hanterar bakgrund ftamgår tydli5 av ett remissyttrande från Enhctcn vatten och avfall, att
det inte tillåts någon ny anslutning till vattenledningsnätet söder om Tofta vattenverk. Den situationen
tycks inte kunna lösas förriin 2016. Hur påverkar detta planema ftr förskolebygget?

Dessutom framgar av yttrande fnån Trafikverket, Stockholm ftiljande: " Vid lokalisering av förskolor anser
Trafikverket att förutsättningarna ftir gång-, cykel- och kollektivtrafik skall vara goda så att bilberoende
minskar. Hur skall detta lösas på Bandavägen och Smidesvägen?

Hälsningar
Anctte Wil6n
0498/29 7t 90


